

MA KAIYANG 馬楷陽
Attorney-at-law (PRC)
Email: stkianmar@foxmail.com

Professional Profile

專業簡介

Mr. Ma received his Bachelor of Laws degree from Mainland China and his Master of Laws degree from the Washington University in St. Louis. Mr. Ma also studied at the University of Central Oklahoma for an exchange program.

馬楷陽先生在中國內地獲得法學學士學位，在美國聖路易斯華盛頓大學獲得法學碩士學位。此外，馬楷陽律師還曾于美國中央俄克拉荷馬大學交換學習。

Mr. Ma is licensed to practice law in Mainland China and has passed the New York State Bar Examination.

馬楷陽先生擁有中國內地律師執業資格，同時已通過美國紐約州律師資格考試。

Mr. Ma has been focusing on the resolution of large-scale foreign-related commercial disputes, and has successful experience in representing clients in the areas of mergers and acquisitions, urban renewal, and corporate equity and control disputes. Mr. Ma has extensive court and hearing experience in the Hong Kong International Arbitration Center, Shenzhen Court of International Arbitration, China International Economic and Trade Arbitration Commission, Shanghai International Arbitration Center, Guangdong Provincial High Court, Jiangsu Provincial High Court, etc., and is familiar with arbitration, arbitration judicial review, litigation, and enforcement procedures. Mr. Ma has served clients from Mainland China, Hong Kong SAR, the United States, British Anguilla, British Virgin Islands, Norway, Philippine, Germany and other countries or regions.

馬楷陽先生長期專注于大宗涉外商事爭議解決領域，在投資併購、城市更新、公司股權及控制權等糾紛領域均有成功的代理經驗。馬楷陽先生在香港國際仲裁中心、深圳國際仲裁院、中國國際經濟貿易仲裁委員會、上海國際仲裁中心、廣東省高院、江蘇省高院等均有豐富的出庭及聽證經驗，熟悉仲裁、仲裁司法審查、訴訟、執行等程序。馬楷陽先生服務的客戶來自中國大陸、香港特別行政區、美國、英屬安圭拉群島、英屬維京群島、挪威、菲律賓、德國等國家或地區。

Mr. Ma is also a certified arbitration secretary of the South China International Arbitration Center (HK) and the Shenzhen Court of International Arbitration. 2022, Mr. Ma was awarded the "Shenzhen Foreign Lawyer Emerging Talent".

同時，馬楷陽先生持有華南（香港）國際仲裁院及深圳國際仲裁院認證仲裁庭秘書資格。2022年，馬楷陽先生被評為“深圳市涉外律師新銳人才”。

Mr. Ma has also been actively exploring new areas of practice. Currently, Mr. Ma is a council member of the Information and Communication Law Research Society of the Guangdong Law Society. Meanwhile, Mr. Ma holds the qualification of Data Exchange Compliance Officer certified by the Shenzhen Data Exchange, and in April 2023, the book "Meta-Universe Legal Services", which Mr. Ma participated in as a member of the editorial committee, was published by the Law Press.

在新興領域方面，馬楷陽律師亦進行了積極探索。目前，馬楷陽先生在廣東省法學會信息通信法學研究會任理事職務。同時，馬楷陽先生持有深圳數據交易所認證的數據交易合規師認證資格。2023年4月，馬楷陽先生作為編委之一參與編寫的《元宇宙法律服務》一書由法律出版社正式出版。

Mr. Ma Kaiyang is fluent in Mandarin, English, Cantonese and Chiu Chow Dialect as his working languages.

馬楷陽先生可以流利使用普通話、英語、粵語、潮汕話作為其工作語言。

Qualification

專業資質

Attorney-at-law of the People's Republic of China

中華人民共和國律師（2020）

Legal Profession Qualification of the People's Republic of China

中華人民共和國法律執業資格（2017）

Data Exchange Compliance Officer certified by the Shenzhen Data Exchange

深圳數據交易所數據交易合規師（2023）

Education

教育背景

Master of Laws, Washington University in St.Louis

美國聖路易斯華盛頓大學 法學碩士

Exchange Student, University of Central Oklahoma

美國中央俄克拉荷馬大學 交換學生

Bachelor of Laws, South China Normal University

華南師範大學 法學學士